
Referat af Bestyrelsesmøde afholdt torsdag 11/4-2024
Deltagere - Kresten, Eva, Rie, Christoffer og Anders(referent).

1. Velkommen
Vi har budt velkommen til Svante og Hanna. De overtager have 24 fra 1. juli.

2. Forsikringssag, påkørsel af bestyrelsesskur
En meget langtrukken sag om påkørsel af bestyrelsesskuret og en lygtepæl har nu ført til,
at vi har besluttet at rette erstatningskrav mod det pågældende firma.. Vi har desværre
mistet tilliden til at få sagen klaret på anden vis.

3. Stolpeholdere
Resterne af stolpeholderne, der engang gjorde det muligt at blokere for indkørsel på
stierne, vil blive fjernet. Marttin har været så god at påtage sig opgaven.

4. Fælleshus færdiggørelse
Forskønnelsesudvalget har startet en liste over opgaver der skal gøres for at få
fælleshuset gjort brugbart. Det vil være oplagt at få planlagt en eller to arbejdsdage, hvor
vi i fællesskab kan få ordnet de vigtigste opgaver på huset. Male, lægge fliser, etablere
køkkenet etc. Bestyrelsen har desværre stadig masser af opgaver i forbindelse med
lejeforhandlinger og køb af grunden, så vi håber at nogle andre vil melde sig til at
arrangere disse arbejdsdage, planlægge og indkøbe materialer. Vi vil på
generalforsamlingen forsøge at samle en gruppe der vil påtage sig at arrangere
arbejdsdagene.

5. Haveleje / generalforsamling
Som bekendt afholdes ordinær generalforsamling d. 21 april, hvor vi blandt andet skal
stemme om tillægget til lejekontrakten samt hvorvidt vi ønsker at arbejde videre med køb
af grunden. Alle haver har fået indkaldelse i postkasserne. Vi håber så mange som muligt
vil møde op.

Med venlig hilsen
Bestyrelsen


